
Notatka 

przyjęcia skargi wniesionej  ustnie 

w dniu 17.08.2020 

podczas dyżuru Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

 

 

Mieszkańcy miasta Kędzierzyn - Koźle 

 

1. W dniu 10.02.2020 zwróciłem się z interwencją w sprawie prowadzenia 

na ul. Konopnickiej w Koźlu ( dawna cementownia – BSP ) piaskowania 

na otwartym terenie. Otrzymałem odpowiedź ustną, że sprawa została 

przekazana do jednostki powiatowej i odbędzie się tam kontrola 

zgodności wykonywanych prac z pozwoleniem. Dodatkowo Straż 

Miejska również przeprowadziła stwierdzenie faktu w/w pracy.  

Biorąc pod uwagę okres pandemii w lipcu 2020 upomniałem się 

telefonicznie w wydziale ochrony środowiska UM Kędzierzyn - Koźle o 

odpowiedź i otrzymałem ponownie zapewnienie, że instytucje powiatowe 

przeprowadzą kontrolę. Niemal codziennie niemal słychać w okolicy ul. 

Konopnickiej odgłos piaskowania co bardzo niepokoi mieszkańców i 

działkowiczów mających swoje działki w okolicy. 

Do dziś dzień nie otrzymałem stanowiska w tej sprawie. 

2. Mieszkańcy sygnalizują, że napotykają na grupy sprzątające miasto, które 

używają do tego celu dmuchaw do liści. Jest to niezgodne z zapisami 

Programu Ochrony Środowiska dla gminy Kędzierzyn – Koźle, bądź z 

zapisami umów wynikających z tych zapisów. Proszę o sprawdzenie. 

3. Mieszkańcy ul. Kadetów wielokrotnie zasygnalizowali, że w godzinach 

dziennych, porannych pracownicy pielęgnujący zieleń używają do tego 

                                                 
 



celu preparatu Randap (mieszkanka posiada dokumentację zdjęciową) 

Proszę o sprawdzenie okoliczności i zgodności z przepisami.  

Proszę o informację na temat powyższych zapytań.  

 

Z poważaniem 

Ireneusz Wiśniewski 

 

 

 


